
Referat fra årsmøtet 01.09.2012 ved Børgefjellskolen. 

 

28 stk. møtte 

 

1.  K.P.Moen orienterte om innkalling , saksliste og ga en oppsummering av hva styret har gjort. 

Han hadde også en orientering om regnskapet, ingen bemerkninger til regnskapet, dermed         

godkjent. 

 

2.  Kontingenten  holdes på kr. 300,00 

 

3.  Brøytingen av de tre p-plassene ble litt dyrere en vi har fått inn av betaling. 

     Brøyteavgift økes derfor til kr. 900,00 

 

Noen mener det var veldig dårlig brøytet i vinter. Dette var første året styret administrerte 

ryddingen og noe kan selvsagt bli bedre. Men det er en sammenheng mellom penger og hvor ofte 

det ryddes. P-plassene skal ryddes til helgen dvs. fredag. 

 

4.  K.P.Moen går av som leder , han har gjort en flott innsats med strøm i Simskar og Tangen feltet , 

Han er også hytteforeningens far, som dro i gang foreningen. Vi takker for innsatsen med blomster   

og applaus.  

Karle Simskar har vært styremedlem også han takker for seg. Han hadde egentlig ikke anledning til 

å være med på årsmøtet, så kom han likevel. Vi takker for flott innsats med stor applaus, blomster 

kommer. 

R. Gluggvasshaug tar gjenvalg, godkjent med applaus. 

Ny medlem i styret er Solvang. 

Styret fikk godkjenning for at styret selv velger leder. 

 

 

5. Eventuelt  

 

  Innkommet brev til styret ang. snøscooterkjøring. Etter diskusjon ble det vedtatt at 

  det forfattes et brev til Grane Kommune om å være forsiktig med løyve til kjøring i området. 

 

  Oppgradering av hovedveien i Simskar feltet.  Brev/mail  sendes ut til de berørte hytter. 

 

Nederste hengbru i Simskaret er falt sammen. Etter kontakt med Statsskog ble det klart at de ikke  

kommer til å sette den opp. Det er ønske om at styret prøver igjen, og legger litt press på Statsskog 

for å få brua på plass. 

 

 

 

   

 

 

 


